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Nadzorni svet NFD razrešil Staneta Valanta

POP TV, 24.04.2012, 24 UR, 19.13

PETRA KERČMAR: Padel pa je še zadnji veliki slovenski tajkun Stane Valant, do včeraj šef NFD Holdinga, v
katerega je certifikat vložilo več kot 50.000 Slovencev. Včasih eden od ključnih stebrov gorenjske naveze in
tudi pomočnik Igorja Bavčarja pri neuspelem prevzemu Istrabenza, zdaj na zahtevo nadzornikov poražen
odhaja.
MATJAŽ TANKO: A očitno prepozno, saj je NFD Holding, ki je imel lani 31 milijonov evrov minusa, letos
pa bi moral vrniti skoraj 90 milijonov, tik pred propadom. Tega ne morejo preprečiti niti prodaje deležev
v Hotelih Bernardin, Ljubljanskih mlekarnah in v Savi, pravi Katarina Matejčič.
KATARINA MATEJČIČ: Igor Bavčar, Bine Kordež in Janez Bohorič so odšli, že zdavnaj, Valant pa se ni dal,
s čimer je ogrozil tudi pomembni lastnici NFD Holdinga Finetol in Maksimo Invest, ki imata skupaj skoraj
27.000 malih delničarjev. Banke so zaradi Valanta namreč prekinile pogovore o prostovoljni poravnavi
obeh holdingov, zato jima grozi celo stečaj. Tako je bilo do včeraj.
JANKO KASTELIC (predsednik nadzornega sveta NFD Holdinga): Nadzorni svet je istočasno na tej seji iz
poslovnih razlogov odpoklical upravo.
MATEJČIČ: Valanta takoj, član uprave Miran Kraševec pa v družbi ostaja do imenovana novega vodstva,
ki bo imelo zelo težko nalogo, saj je NFD Holding v velikanskih težavah. Lansko leto so namreč končali
s kar 31 milijonov evrov minusa, letos pa morajo bankam vrniti skoraj 90 milijonov, kar je po mnenju
poznavalcev nemogoče.
SAŠO STANOVNIK (Alta Invest): Je zelo veliko nelikvidnih naložb, za katere nekako ocenjujemo, da so
vredne manj, predvsem jih bo pa zelo težko odprodati vse naenkrat.
MATEJČIČ: Pa čeprav imajo v svojem portfelju Hotele Bernardin, Ljubljanske mlekarne, Savo, TE Trbovlje in
celo Mercator. A časi so težki, kar so pokazale tudi zadnje prodaje Športne loterije, Etola in Term Maribor.
STANOVNIK: To so sicer pravilni koraki za to, da se ta rešuje situacija, ampak prepozni. Predvsem pa tukaj
ni izbrana tista glavna zgodba Istrabenza, kjer so najeli večji del kredita.
MATEJČIČ: Težave NFD izvirajo iz leta 2008, ko je Valant z Igorjem Bavčarjem podpisal sporazum o
prevzemu Istrabenza. Slednje je skupini NFD navrtalo za skoraj 130 milijonov evrov veliko luknjo, ki je niso
zakrpali vse do danes, zaradi česar je ladja, na kateri je več kot 50.000 vlagateljev, skorajda že potonila.
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